

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION
COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

IEC 62841-4-2
Edition 1.0 2017-12

**ELECTRIC MOTOR-OPERATED HAND-HELD
TOOLS, TRANSPORTABLE TOOLS AND LAWN
AND GARDEN MACHINERY – SAFETY –**

**Part 4-2: Particular requirements for hedge
trimmers**

IEC 62841-4-2
Édition 1.0 2017-12

**OUTILS ELECTROPORTATIFS A MOTEUR,
OUTILS PORTABLES ET MACHINES POUR
JARDINS ET PELOUSES – SECURITE –**

**Partie 4-2: Exigences particulières pour les
taille-haies**

C O R R I G E N D U M 1

Corrections to the French version appear after the English text.

Les corrections à la version française sont données après le texte anglais.

K.19 Mechanical hazards

Replace "K.19.101.3.5" with "K.19.101.3.6".

K.22 Internal wiring

Replace the text of the modification in K.22.6 with the following:

This subclause of Part 1 is not applicable for adjustable parts of the **hedge trimmer** that can rotate with respect to each other that are covered in K.22.101, K.19.101.3.6, K.19.103.3.6 and K.19.107.

Replace the second paragraph of K.22.101 with the following:

This subclause is not applicable for adjustable parts of the **hedge trimmer** that can rotate with respect to each other that are covered in K.19.101.3.6, K.19.103.3.6 and K.19.107.

Corrections à la version française:

K.19 Dangers mécaniques

Remplacer "K.19.101.3.5" par "K.19.101.3.6".

K.22 Conducteurs internes

Remplacer le texte de la modification en K.22.6 comme suit:

Le paragraphe de la Partie 1 ne s'applique pas aux parties réglables du **taille-haie** qui peuvent tourner les unes par rapport aux autres et qui sont couvertes en K.22.101, K.19.101.3.6, K.19.103.3.6 et K.19.107.

Remplacer le deuxième alinéa de K.22.101 comme suit:

Ce paragraphe ne s'applique pas aux parties réglables du **taille-haie** qui peuvent tourner les unes par rapport aux autres et qui sont couvertes en K.19.101.3.6, K.19.103.3.6 et K.19.107.